ArtHist.net

Assist Prof Islamic Art (Univ Zuerich)

Univ Zuerich

Assistenzprofessur für Geschichte der Islamischen Kunst / Assistant Professor in the History of Islamic Art

[english version below]

An der Philosophischen Fakultät der Universität Zürich ist zum nächstmöglichen Zeitpunkt eine

Assistenzprofessur für Geschichte der Islamischen Kunst

zu besetzen. Die Stelle ist auf drei Jahre mit einer Verlängerungsmöglichkeit von weiteren drei Jahren befristet.

Von den Bewerberinnen und Bewerbern wird erwartet, dass sie das Fach in seiner ganzen Breite vertreten. Erwünscht ist die Bereitschaft zur Zusammenarbeit mit benachbarten Fächern und Forschungsschwerpunkten der Universität Zürich.

Voraussetzung für die Einstellung ist die Habilitation oder ein äquivalenter Leistungsausweis. Die Universität strebt eine Erhöhung des Anteils der Frauen in Forschung und Lehre an und bittet deshalb insbesondere qualifizierte Wissenschaftlerinnen um ihre Bewerbung.

Bewerbungen mit den üblichen Unterlagen (aber noch keine Schriften) sind bis zum 30.1.2009 an das Dekanat der Philosophischen Fakultät der Universität Zürich, Rämistr. 71, CH-8006 Zürich, zu richten.

The Faculty of Arts of the University of Zurich invites applications for a full-time non-tenure-track faculty position at the rank of Assistant Professor in the History of Islamic Art.

The three-year fixed-term contract will begin at the earliest possible date and can be renewed for an additional three years.

Candidates are expected to cover their entire field and to cooperate with related departments and research groups. Successful candidates must posses a solid record of post-doctoral teaching and research (similar to the German Habilitation).

ArtHist.net

The University of Zurich aims at enhancing the number of women in research and teaching and thus invites qualified female researchers to apply. Applications with a curriculum vitae and academic transcripts (no publications please) can be submitted by January 30, 2009 to the following address: University of Zurich, Faculty of Arts, The Dean\'s Office,Rämistr. 71, CH-8006 Zurich, Switzerland. For more information: http://www.phil.uzh.ch/index_en.html

Quellennachweis:

JOB: Assist Prof Islamic Art (Univ Zuerich). In: ArtHist.net, 18.12.2008. Letzter Zugriff 02.11.2025. https://arthist.net/archive/31057.